
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 97 (Alm. del), som Sund-
hedsudvalget har stillet til ministeren for sundhed og 
forebyggelse den 21. december 2007 
 

Spørgsmål 97: 
"Ministeren bedes oplyse, hvordan befolkningen kan forvente, at fremtidens 

sygehusvæsen vil se ud? Vil det offentlige fremover være krumtappen eller 

vil mest muligt blive overladt til det private? " 

 

Svar: 
Befolkningen kan forvente, at de, der bliver syge, sikres en hurtig og kom-

petent behandling.  

 

For så vidt angår den del af spørgsmålet, der går på, om det offentlige 

fremover vil være krumtappen i sygehusvæsenet kan jeg endnu engang 

besvare bekræftende – det offentlige sygehusvæsen forbliver kernen i be-

handlingen af patienter.  
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